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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 28 april 2020 in de raadszaal van 
het gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden   voorzitter  
de heer H.M.M. van Bree lid
M. van der Heijden lid
de heer J.H. Strijbosch  lid  
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
mevrouw J. van de Ven secretaris

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering.

2. Afsprakenlijst 21 april 2020.
Behandeling Kadernota 2021. De kadernota 2021 wordt overeenkomstig het voorstel van het 
college beleidsarm gepresenteerd. 
De afsprakenlijst wordt vastgesteld.

3. Vaststelling conceptagenda van de raadsvergadering van 14 mei 2020.
De raadsvergadering zal in digitale vorm plaatsvinden.
Het voorstel tot 4e wijziging gemeenschappelijke regeling GGD wordt niet meegenomen op de 
agenda. Dit onderwerp wordt behandeld in de vergadering van de commissie Sociaal Domein 
van 26 mei 2020 en in de raadsvergadering van 25 juni 2020. In verband met de gestelde 
termijn van 10 juni 2020, kan het standpunt van de commissie, vooruitlopend op de 
behandeling van de het onderwerp in de raad, al vast doorgestuurd worden naar het bestuur 
van de GGD.

4. Bespreking wijze van vergaderen.
De vergaderopties die in de memo zijn aangereikt zijn juridisch gezien mogelijk. Het is in 
beginsel mogelijk om met de voltallige raad fysiek te vergaderen in de raadszaal. De pers en 
enkele bezoekers kunnen desgewenst plaatsnemen in de kantine. Raadsvergaderingen die fysiek 
plaatsvinden zullen in elk geval te allen tijde ook digitaal worden uitgezonden. Dit is een 
vereiste voor de openbaarheid ervan. Inwoners die fysiek niet aanwezig kunnen zijn, kunnen de 
vergadering dan in elk geval op afstand volgen. 
De voorzitter vindt het belangrijk dat iedereen zich wel op zijn gemak moet voelen als voor deze 
vorm wordt gekozen.
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Afgesproken wordt dat het presidium per raadsvergadering zal bekijken of deze in digitale of 
fysieke vorm plaatsvindt. Indien mogelijk heeft digitaal vergaderen de voorkeur. Wanneer 
gekozen wordt voor een fysieke vergadering, wordt bepaald in welke vorm dat dan zal zijn. 
Belangrijke argumenten bij het bepalen van de keuze zijn onder andere de aard van de 
onderwerpen die op de agenda komen en de mate waarin verwacht wordt dat hier publiek op af 
komt. Verder is van belang dat zoveel mogelijk recht wordt gedaan aan de democratische 
beginselen van het bestuur. De richtlijnen van het RIVM zijn daarbij wel leidend. 
Een goede commissievergadering, waarin beeldvorming en oordeelsvorming al voor een 
belangrijk deel heeft plaatsgevonden, kan de daarop volgende raadsvergaderingen ontlasten. 
Een goed debat in de raad blijft, indien gewenst, uiteraard altijd mogelijk.
De wijze van vergaderen dient verder goed en tijdig gecommuniceerd te worden naar de 
Laarbeekse gemeenschap.

De voorzitter geeft aan dat de wens van het presidium over de wijze van vergaderen verder zal 
worden uitgewerkt. Met het oog op de democratische verhoudingen binnen de raad zullen 
partijen voorafgaand aan de fysieke raadsvergaderingen doorgeven of één of meerdere 
fractieleden kampen met fysieke klachten die het bijwonen van de vergadering verhinderen.
De voorzitter zal dan een voorstel van orde doen aan de raad.
Tot slot stelt hij voor de concept afspraken met betrekking tot digitaal vergaderen in de 
eerstkomende raadsvergadering te laten vaststellen door de raad.  

5. Wat verder ter tafel komt:
 De geplande thematische raadsbijeenkomst van 20 mei 2020 komt te vervallen.
 Mede gelet op de voorbeeldfunctie van de raad komt de jaarlijkse excursie/barbecue op 10 

juli 2020 eveneens te vervallen. Te zijner tijd wordt bekeken of deze activiteit op een later 
moment in het jaar alsnog kan plaatsvinden.

 Het geplande raadsuitstapje op 11 september 2020 komt voor dit jaar te vervallen.
 Het presidium spreekt richting Senzer zijn waardering uit voor de goede digitale 

informatiebijeenkomst voor raadsleden op 23 april jongstleden. De voorzitter zal de 
complimenten overbrengen.

 Tijdens de eerstkomende raadsvergadering komt de raad met een gezamenlijke verklaring 
over de stand van zaken met betrekking tot de Coronacrisis en de rol van de raad daarin. 
De leden beraden zich op de invulling daarvan.

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1 25-10-
16

18-5-17
21-3-17

Deskundigheidsbevordering 
raadsleden.
Aanbevelingen 
rekenkamercommissie n.a.v. 
onderzoek collegeprogramma.
Werkwijze m.b.t. Gem 

Proces bestuurlijke 
vernieuwing is gaande 
en er komen nog nadere 
voorstellen.

Burg/Griffier
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22-5-18
22-5-18

28-8-18

regelingen
Herbezinning 
bestuursstructuur, reglement 
van orde en verordening 
commissies.
Voorbereiding vergaderingen 
raadstafel 21 MRE

2. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 
democratisch proces

Inplannen 2020 Griffier

3. 5-11-19 Nieuwe vergaderstructuur, 
mits akkoord door de raad

Bespreking wordt 
bevroren tot fysiek 
vergaderen weer 
mogelijk is; Benoemde 
aandachtspunten door 
cie AZ worden dan 
besproken en gewogen

Griffier

4. 21-4-20 Interviews Omroep Kontakt Nagegaan wordt of de 
interviews desgewenst 
ook op afstand (bijv. 
digitaal) kunnen 
plaatsvinden.

Griffier

5. 28-4-20 Fysiek vergaderen De verschillende 
mogelijkheden om 
hieraan vorm en inhoud 
te geven worden verder 
uitgewerkt. 

Griffier

6. 28-4-20 Verklaring gemeenteraad over 
Coronacrisis.

Tijdens de eerstkomende 
raadsvergadering komt 
de raad met een 
gezamenlijke verklaring 
over de stand van zaken 
met betrekking tot de 
Coronacrisis en de rol 
van de raad daarin. De 
leden beraden zich op de 
invulling daarvan.

Fractievoorzitters 


